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Beste leden van de gemeenteraad,
Op dinsdag 28 september is Rijkswaterstaat gestart met de werkzaamheden aan de A12.
En hoewel de afsluiting van de Aa12 in en rond Woerden helaas misschien een
verkeersinfarct tot gevolg heeft, is er waarschijnlijk ook een positief effect: negen dagen
lang een stuk minder geluidsoverlast voor veel inwoners van Woerden en Harmelen. Het
was natuurlijk mooi geweest als Rijkswaterstaat bij de huidige werkzaamheden ook een
geluidsscherm met zonnepanelen had geplaatst. Dat zou in lijn zijn met de motie waar de
gemeenteraad op 15 juli unaniem mee heeft ingestemd
(https://gemeenteraad.woerden.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2021/15-
juli/17:00/Motie-Zonnelint-met-geluidswal-A12-2.pdf) , en die het college verzocht om
onderzoek te doen naar de haalbaarheid van een zonnelint langs de A12. Maar nu is het
helaas nog wachten op de uitkomsten van het onderzoek. Al die tijd zal de geluidsoverlast
nog voortduren. Deze geluidsoverlast is niet alleen ongemakkelijk, hij heeft ook
gezondheidsschade tot gevolg. Onder meer het RIVM doet hier onderzoek naar:
https://www.rivm.nl/geluid.
Nu de uitkomsten van het onderzoek nog zeker tot het eerste kwartaal van 2022 op zich
laten wachten, ligt het voor de hand dat een besluit van uw raad over een geluidsscherm
langs de A12 door de raad in nieuwe samenstelling na de verkiezingen zal worden
genomen. Om die reden wil ik u oproepen om het realiseren van een geluidsscherm langs
de A12 als ambitie mee te nemen in uw verkiezingsprogramma’s. Alleen met een
gezamenlijke ambitie krijgen we dit namelijk voor elkaar, in het belang van de gezondheid
van onze inwoners.
Mocht u naar aanleiding van deze mail vragen en/ of opmerkingen hebben, neemt u dan
gerust contact met mij op. Ik ben graag bereid om hierover met u mee te denken. Bij
voorbaat dank!
Met vriendelijke groet,
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